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Ετοιμάζουν βαλίτσες 
και κάνουν όνειρα  

Ρεπορτάζ
Γιούλα Σαρδέλη

Τις βαλίτσες τους πακετά-
ρουν από χθες οι απόφοι-

τοι των σχολείων της Μεσση-
νίας, που πέρασαν στις σχο-
λές της επιλογής τους μετά
από τη διαδικασία των πανελ-
λαδικών εξετάσεων. Η πο-
λυήμερη αγωνία των εκατον-
τάδων υποψηφίων έφτασε
στο τέλος της κατά τις 11
χθες το πρωί. Αν και υπήρχαν
αρκετά προβλήματα στη σελί-
δα από την οποία ενημερώ-
νονταν από το υπουργείο Παι-
δείας, τελικά είτε ηλεκτρονικά
είτε από τα σχολεία τα αποτε-
λέσματα έγιναν γνωστά και
πρόσφεραν χαρά και ανακού-
φιση στους επιτυχόντες. Ο εν-
θουσιασμός ήταν μεγάλος!

Η Παναγιώτα Καρνούσκου πέρασε
στη Νομική Κομοτηνής, στη σχολή που
ήταν η πρώτη της επιλογή. Είναι λίγο
μακριά, αλλά δεν έχει πρόβλημα αφού
κατάφερε να περάσει στη σχολή που
ήθελε και είναι χαρούμενη με το αποτέ-
λεσμα. 

Η Ευγενία Σπυρ. Ξενούλη εισήχθη
2η σε κατάταξη στη Φιλολογία Καλα-
μάτας! Πέτυχε το σκοπό της και όπως
λέει νιώθει πολύ ωραία. Της αρέσει η
Καλαμάτα και έτσι αποφάσισε να μείνει
και να σπουδάσει εδώ. 

Φοιτήτρια στη Νομική Κομοτηνής είναι
πλέον η Ελλη Κοντέα. "Είμαι πολύ
χαρούμενη που όλοι οι κόποι μου αν-
ταμείφθηκαν. Ξέρω πως είναι μια δύ-
σκολη σχολή, αλλά με υπομονή και επι-
μονή ελπίζω όλα να πάνε καλά" δηλώνει
στην "Ε". 

Η Ιωσηφίνα - Γεωργία Βαλάση
μπήκε στην Ιατρική στα Γιάννενα, που
ήταν από τις πρώτες της επιλογές. Οι
επόμενες σκέψεις της αφορούν το πότε
θα ανέβει για να δει πού θα μείνει, τι μα-
θήματα θα κάνει, πώς θα μάθει την
πόλη. 

Ο Νίκος Ντοκόπουλος - Κουρά-
κλης πέρασε στην Αρχιτεκτονική Αθήνας,
στην πρώτη του επιλογή και είναι ευχα-
ριστημένος για αυτό. Στο εξής θα ασχο-
ληθεί με τις σπουδές του και τη μουσική.

Ο Παναγιώτης Κρεμμύδας πέρασε
στη Βιολογία στο Ηράκλειο Κρήτης.
Σκέφτεται να ξαναδώσει, γιατί αρχικά
ήθελε Ιατρική, όμως σε καμία περίπτωση

δεν απογοητεύτηκε από το αποτέλεσμα.
Αναγνωρίζει ότι τα πήγε πολύ καλά. 

Στη Σχολή Μηχανολόγων και Αερο-
ναυπηγών Μηχανικών Πάτρας, στην
πρώτη του επιλογή, πέρασε ο Γιώργος
Τζουμάκης, 9ος κατά σειρά. Ολη αυτή
τη χρονιά περισσότερο τον βοήθησε το
ότι είχε μόνο ελάχιστο άγχος και ότι είχε
πρόγραμμα στο διάβασμά του. Επίσης
το ότι δεν άφησε τα χόμπι του. 

Ο Παναγιώτης Βρέττης μπαίνει στο
Τμήμα Μηχανικών Ηλεκτρονικών Υπο-
λογιστών και Πληροφορικής στην Πάτρα,
στην πρώτη του επιλογή. Τώρα νιώθει ότι
έφυγε το άγχος και αισθάνεται μια χαρά. 

Τέταρτος σε σειρά περνάει στο Τμήμα
Οικονομικών Επιστημών ο Μάριος
Αναστασόπουλος, στο Οικονομικό
Πανεπιστήμιο Αθήνας. Είναι αρκετά ικα-
νοποιημένος, αφού πέτυχε να μπει μέσα
στην πρώτη δεκάδα. 

Ο Δημήτρης Μυλωνόπουλος πέ-
ρασε στο Καποδιστριακό Πανεπιστήμιο,
στο Τμήμα Πληροφορικής και Τηλεπι-
κοινωνιών (πρώτη επιλογή). Αισθάνεται
πολύ ωραία, το μέλλον ανοίγεται πλέον
μπροστά σε όλους τους φίλους και τους
συμμαθητές του και τώρα θέλει να δει
πώς θα τα πάνε.

Ο Δημήτρης Χριστοδουλέας έμαθε
χθες πως μπαίνει στο Βιολογικό Πάτρας
και ήταν πολύ χαρούμενος για αυτό. 

Ο Παναγιώτης Κυριακόπουλος
πέρασε στο Τμήμα Ναυπηγών - Μηχα-
νολόγων Μηχανικών στο ΕΜΠ, που
ήταν η δεύτερη επιλογή του. 

1ο Λύκειο Καλαμάτας 2ο Λύκειο Καλαμάτας

3ο Λύκειο Καλαμάτας

4ο Λύκειο Καλαμάτας

Ο Στέφανος Ξενιός πέρασε στη Σχολή Χημικών
Μηχανικών Αθήνας στην πρώτη του επιλογή. Τώρα
νιώθει πολύ χαρούμενος, παρότι το περίμενε ότι είχε
πάει αρκετά καλά.

Η Ειρήνη Αράπογλου πέρασε στην Ιατρική
Πάτρας, σχολή που ήταν από τις πρώτες επι-
λογές της. Εκεί θα είναι συμφοιτήτρια με την
Ιωάννα Παπουτσή, από το ίδιο σχολείο. 

Ο Θεοδόσης Λαμπρινός εισήχθη στο Τμήμα Ηλε-
κτρολόγων Μηχανικών και Μηχανικών Υπολογιστών
στην Αθήνα στο ΕΜΠ. Ηταν η πρώτη του επιλογή και
το μυστικό επιτυχίας ήταν ότι πίστευε στο ότι αν κυνηγήσει
το όνειρο, ο στόχος είναι εφικτός. Ετσι, μέρα με τη
μέρα, συνέχιζε την προσπάθεια.

Ο Φώτης Ρήγας μπήκε στο Τμήμα Μηχανολόγων
Ηλεκτρονικών Υπολογιστών στην Πάτρα και τώρα ανυ-
πομονεί να ξεκινήσει τη φοιτητική του ζωή και νιώθει
ενθουσιασμένος για αυτό. 

Ο Σταύρος Μοσχονάς εισήχθη στο Τμήμα Βιολο-
γικών Εφαρμογών και Τεχνολογιών στα Γιάννενα, στο
Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων. 

Στο Καποδιστριακό Πανεπιστήμιο στην Αθήνα θα σπου-
δάσει η Ελευθερία Κορομηλά στο Μαθηματικό Τμήμα.

Ο Νίκος Γουρνάς εισήχθη στη Σχολή Ικάρων,
προσπαθώντας για δεύτερη χρονιά. 

Ιωσηφίνα - 
Γεωργία Βαλάση

Δημήτρης 
Χριστοδουλέας

Παναγιώτα 
Καρνούσκου Ελλη Κοντέα

Παναγιώτης
Κυριακόπουλος

Μάριος 
Αναστασόπουλος

Δημήτρης 
Μυλωνόπουλος

Νίκος Ντοκόπουλος
- Κουράκλης

Ευγενία Ξενούλη 

Παναγιώτης 
Βρέττης

Γιώργος Τζουμάκης

Ειρήνη Αράπογλου

Σταύρος Μοσχονάς Φώτης Ρήγας Νίκος Γουρνάς

Ελευθερία 
Κορομηλά

Θεοδόσης 
Λαμπρινός

Στέφανος Ξενιός
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5ο Λύκειο Καλαμάτας Λύκειο 
Kαρδαμύλης

6ο Λύκειο Καλαμάτας

Λύκειο 
Θουρίας

Λύκειο 
Μπουγά

Λύκειο 
Δωρίου

Λύκειο Μεθώνης

1ο Λύκειο Μεσσήνης

Η Παναγιώτα Κουκούτση πέρασε στη
Νομική Αθηνών, σχολή που αποτελούσε την
πρώτη της επιλογή. Τώρα σκέφτεται να πάει
να βρει σπίτι και να προσαρμοστεί στη σχολή
και στη νέα ζωή στην Αθήνα.

Η Ευσταθία - Ηλιάνα Σαφιολέα μπήκε
στο Τμήμα Ιστορίας και Αρχαιολογίας στη Θεσ-
σαλονίκη, που ήταν ακριβώς αυτό που ήθελε. 

Η Μαρία Ξυπολίτου πέρασε στο Καπο-
διστριακό Πανεπιστήμιο στο Τμήμα Επικοι-

νωνίας και ΜΜΕ. Μπορεί αυτή να μην ήταν η
πρώτη της επιλογή, αλλά της αρέσει αρκετά
το αντικείμενο και θα σκεφτεί τι θα κάνει
τελικά, το επόμενο διάστημα. 

Η Μαρία Δημοπούλου μπήκε στο ΑΕΙ
Νοσηλευτικής. Την είχε διαλέξει αυτή τη
σχολή γιατί της αρέσουν τα ιατρικά επαγγέλ-
ματα και το να βοηθάει τους ανθρώπους. 

Η Σταυριαλένα Γκόντζου πέρασε στο
Τμήμα Οργάνωσης και Διοίκησης Επιχειρή-

σεων, που ήταν η δεύτερη επιλογή της. Τη
διάλεξε συνειδητά την κατεύθυνση αυτή, με
βάση το κριτήριο της επαγγελματικής απο-
κατάστασης και του προγράμματος σπουδών
της. 

Ο Στέφανος Καλαποθαρέας εισήχθη
στο ΤΕΙ Αθήνας στη Διοίκηση Τουριστικών
Επιχειρήσεων. Τον διάλεξε τον κλάδο αυτό
γιατί ο τουρισμός πλέον είναι ο μόνος τομέας
που πηγαίνει καλά στη χώρα. 

Η Μαρία Φουρτούνη πέρασε στο Μαθηματικό
Τμήμα της Πάτρας. 

Η Μαρία Ηλιοπούλου μπήκε στην Ιατρική Λάρισας
και νιώθει πολύ ικανοποιημένη που ανταμείφθηκαν οι
κόποι μιας ολόκληρης χρονιάς και τώρα ετοιμάζεται
σιγά - σιγά για τη μετακόμιση. Θέλει να ευχαριστήσει την
οικογένεια και τους καθηγητές της για τη στήριξη. 

Ο Μανώλης Αγάλος πέρασε στο Τμήμα Ηλεκτρο-
λόγων Μηχανικών και Τεχνολογίας Υπολογιστών στην
Πάτρα, που ήταν η δεύτερη επιλογή του. "Τώρα περιμένω
να πάω να δω πώς είναι η νέα πόλη και στόχος είναι να
περνάω τα μαθήματα. Είμαι πολύ ικανοποιημένος" δή-
λωσε. 

Στη Σχολή Τεχνικών Υπαξιωματικών Αεροπορίας μπήκε
η Παναγιώτα Βασιλόγιαννη και για το γεγονός αυτό
αισθάνεται περηφάνια και ανακούφιση. Είχε πάρα πολύ
άγχος για το αποτέλεσμα και για τις βάσεις αυτές τις
μέρες. "Κανένας δεν ήταν σίγουρος για το πού θα
πέρναγε. Χάρηκα πάρα πολύ με το αποτέλεσμα και τώρα
είμαι καλά".

Η Κατερίνα Μπιρλή πέρασε στο Τμήμα Φιλολογίας
Καλαμάτας και μάλιστα ήρθε 4η σε σειρά. 

Η Αγγελική Παπουτσή τα πήγε
πολύ καλά αφού μπήκε 3η σε σειρά
εισαγωγής στο Τμήμα Φιλολογίας
στην Καλαμάτα, στο Πανεπιστήμιο
Πελοποννήσου. 

Η Αναστασία Μαλλιαρού μπήκε στην Ιατρική Πάτρας, ενώ έχασε για ελάχιστα μόρια την
Αθήνα. Δεν την ενόχλησε όμως αυτό, αφού έμεινε στο ότι θα σπουδάσει πάνω στο αντικείμενο
που την ενδιαφέρει. Πλέον έχει την ανάγκη να πει ένα τεράστιο "ευχαριστώ" στους καθηγητές και
στην οικογένειά της, που την στήριξαν τόσο πολύ. "Και όσον αφορά τους συμμαθητές μας,
στηρίζαμε ο ένας τον άλλον πολύ, όλη τη χρονιά, χαρήκαμε ο ένας για τη χαρά του άλλου, λόγω
καταστάσεων δεθήκαμε ακόμη περισσότερο αυτή τη χρονιά" εξομολογείται. 

Στη Γερμανική Φιλολογία πέρασε η Εβελίνα Δημητρακοπούλου, που ήρθε 8η σε σειρά,
στην πρώτη της επιλογή, στην Αθήνα. Στόχος της για την επόμενη χρονιά, είναι να είναι καλή στα
μαθήματα. 

Σε μία επίσης πολύ ενδιαφέρουσα σχολή εισήχθη η Ζέτα Δασκαλάκη, στο Τμήμα Ρωσικής
Γλώσσας και Φιλολογίας και Σλαβικών Σπουδών του ΕΚΠΑ. Τώρα, θέλει απλά να ξεκινήσει τη
σχολή και να βάλει τα δυνατά της, όπως λέει. 

Στην πρώτη του επιλογή πέρασε ο Νίκος Βασιλόπουλος στο Τμήμα Χρηματοοικονομικής και
Τραπεζικής Διοικητικής στο Πανεπιστήμιο Πειραιά. Αυτό που θέλει να κάνει τώρα είναι να βρει σπίτι
και να είναι επιμελής στη σχολή. 

Η Ελενα Ανδριανοπούλου μπήκε στο ΤΕΙ Δασοπονίας στο Καρπενήσι και για το λόγο αυτό
χτες ήταν μια πολύ χαρούμενη ημέρα για την ίδια και την οικογένειά της. 

Η Ευγενία Πούπουζα είναι πλέον φοιτήτρια στο Τμήμα Ηλεκτρολόγων Μηχανικών και
Μηχανικών Υπολογιστών στο Βόλο. Οπως λέει η ίδια, οι οι πρώτες της σκέψεις είναι γεμάτες ικα-
νοποίηση, γιατί πέτυχε το στόχο της, μετά από μεγάλη προσπάθεια. "Κατάφερα αυτό που ήθελα,
με αρκετό κόπο" εξηγεί.  

Η Σταυρούλα Κουλο-
πούλου μπήκε στη Νομική
Κομοτηνής και ήδη ξεκίνησε
το ψάξιμο για το νέο της σπίτι. 

Η Ελένη Λίβα πέρασε
στο Τμήμα Ψυχολογίας του
Παντείου Πανεπιστημίου, που
ήταν και η πρώτη της επιλογή. 

Η Βασιλική Ζέρβα πέρασε στη Φαρμακευτική Πάτρας.
Προς το παρόν θέλει να ξεκουραστεί το υπόλοιπο του καλο-
καιριού και μετά να αρχίσει τη σχολή της. 

Η Ευθυμία Μπορνόβα μπήκε Ιστορικό - Αρχαιολογικό
Θεσσαλονίκης, ένα τμήμα που της άρεσε πολύ. Τώρα θα
ήθελε να ευχηθεί καλή φοιτητική ζωή σε όλα τα παιδιά. 

Από το Λύκειο
Δωρίου, η Χρι-
στίνα Γαρδίκα
πέρασε στο Τμή-
μα Λογιστικής και
Χρηματοοικονο-
μικής στο Οικονο-
μικό Πανεπιστή-
μιο στην Αθήνα. 

Από το Λύκειο Μεθώνης, η
Ευαγγελία Μανσόλη μπήκε
στο Μαθηματικό Πάτρας στην
πρώτη της επιλογή και μάλιστα
σε καλή σειρά, 11η!

Ευσταθία - 
Ηλιάνα Σαφιολέα

Παναγιώτα 
ΚουκούτσηΜαρία Δημοπούλου Μαρία Ξυπολίτου

Στέφανος 
Καλαποθαρέας

Σταυριαλένα 
Γκόντζου

Αγγελική Παπουτσή

Λύκειο 
Αρφαρών

Στο Πανεπιστή-
μιο Αιγαίου θα
σπουδάσει ο Ηλίας
Μπούρας από το
Λύκειο Αρφαρών
και συγκεκριμένα
στο Τμήμα Μαθη-
ματικών Σάμου. 

Σταυρούλα 
Κουλοπούλου 

Μαρία Φουρτούνη

Παναγιώτα 
Βασιλόγιαννη

Μανώλης Αγάλος Μαρία Ηλιοπούλου Κατερίνα Μπιρλή
Ευγενία Πούπουζα Ελενα Ανδριανοπούλου Νίκος Βασιλόπουλος

Ζέτα Δασκαλάκη Εβελίνα Δημητρακοπούλου Αναστασία Μαλλιαρού

Βασιλική Ζέρβα

Ηλίας Μπούρας 

Ευαγγελία Μανσόλη
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Λύκειο Ανδρούσας

Λύκειο Μελιγαλά

Από το Λύκειο Ανδρούσας ο Πέτρος Καραδήμας περνάει στο
Τμήμα Χημικών Μηχανικών Πάτρας, 9ος σε σειρά και ο Βασίλης Θε-
οδωρακόπουλος στο Τμήμα Ηλεκτρολόγων Μηχανικών και Τεχνολογίας
Υπολογιστών Πάτρας. Η φιλία τους θα συνεχιστεί όπως φαίνεται και
στα φοιτητικά θρανία!

Η Βιβή Καλογεροπούλου πέρασε στο ΠΑΠΕΙ, στο Τμήμα Οικονομικής
Επιστήμης και η Μαρία Ανδριανοπούλου στο Τμήμα Θεατρικών
Σπουδών του ΕΚΠΑ. Τώρα νιώθει ανακούφιση γιατί αποζημιώθηκε για
τους κόπους της. 

Λύκειο Πύλου

Η Πηγή - Γεωργία Νικολακοπούλου πέρασε
στην Οδοντιατρική Αθηνών, είναι πολύ χαρούμενη
για αυτό και απολαμβάνει πλέον ήρεμα τον ελεύθερο
χρόνο της. 

Η Δανάη - Μαρίνα Καραμπάτσου περνάει
στο Τμήμα Χημικών Μηχανικών στην Πάτρα. "Είμαι
απόλυτα ικανοποιημένη, γιατί η Σχολή Χημικών Μη-
χανικών ήταν η πρώτη μου επιλογή. Μόλις τελείωσε
ένας κύκλος με επιτυχία και αρχίζει ένας καινούργιος.
Καλή συνέχεια σε όλους!" εύχεται.

Ο Θανάσης Κοντός μπήκε στο ΠΑΠΕΙ στο
Τμήμα Χρηματοοικονομικών και Τραπεζικής Διοι-
κητικής. Στο εξής εκτός από τις σπουδές θέλει να
συνεχίσει το ποδόσφαιρο, που το είχε σταματήσει
λόγω των πανελλαδικών. 

Η Μυρτώ Παναγοπούλου θα σπουδάσει Ιστορία
- Αρχαιολογία στην Αθήνα. Το τμήμα αυτό δεν ήταν
η πρώτη επιλογή της, όμως της αρέσει και θα το
παρακολουθήσει. Στην Αθήνα θα μείνει μαζί με τα
αδέλφια της.

Ο Μαρίνος Αλεξόπουλος μπήκε στο Τμήμα Μη-
χανικών Ηλεκτρονικών Υπολογιστών και Πληροφορικής
στην Πάτρα (πρώτη του επιλογή) και η Κατερίνα Γιαν-
νοπούλου στο Τμήμα Πληροφορικής και Τηλεπικοι-
νωνιών στην Αθήνα στο ΕΚΠΑ. Η σχολή αυτή ήταν η
πρώτη της επιλογή, ενώ αξίζει να αναφερθεί πως η
ίδια είχε παλιότερα διακριθεί σε φιλοσοφικό διαγωνισμό. 

Η Μαρίνα Ντόγκα εισήχθη στην Πληροφορική
Αθήνας, 14η σε σειρά, γεγονός που την γέμισε χαρά. 

Ο Γιώργος Διαμαντόπουλος θα σπουδάσει στο
Τμήμα Κοινωνικής Πολιτικής στο Πάντειο, σχολή που
ήταν μέσα στις πρώτες του επιλογές. Τώρα είναι εν-
θουσιασμένος γιατί νιώθει πως οι κόποι του ανταμεί-
φθηκαν. 

Το Λύκειο Μελιγαλά είχε πολλές επιτυχίες, οι οποίες
αγγίζουν συνολικά το 71%!

Βιβή ΚαλογεροπούλουΒασίλης Θεοδωρακόπουλος 
Πέτρος Καραδήμας

Μαρία Ανδριανοπούλου

Πηγή - Γεωργία 
Νικολακοπούλου

Θανάσης Κοντός

Δανάη - Μαρίνα 
Καραμπάτσου

Μυρτώ 
Παναγοπούλου

Μαρίνα Ντόγκα



13Πέμπτη 25 Αυγούστου 2016

ΕΠΙΤΥΧΟΝΤΕΣ ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΩΝ 2016

Μέρα ανακοίνωσης των βάσεων η χθεσινή και η αγωνία των μαθητών
έφτασε στο τέλος της, καθώς οι υποψήφιοι γνωρίζουν πλέον σε ποια

σχολή θα συνεχίσουν τις σπουδές τους. Χαρά, αισιοδοξία και όνειρα για
τους μαθητές που είδαν τους κόπους τους να ανταμείβονται, ενώ κάποιοι
άλλοι διαπίστωσαν ότι χρειάζεται λίγη προσπάθεια ακόμη.
Οι νέοι φοιτητές πλέον που μίλησαν στην «Ε» από τα σχολεία της Τριφυ-
λίας αναφέρθηκαν  στα συναισθήματα και τα όνειρά τους.

Ρεπορτάζ Κώστας Μπούρας

Λύκειο Κυπαρισσίας

Λύκειο Φιλιατρών

Η Μαρία Καζάκου που πέρασε στην Ιατρική Σχολή μας είπε:
«Χάρηκα πολύ γιατί ήταν ο στόχος μου. Θέλω να συγχαρώ όλα τα
παιδιά που τα κατάφεραν και να ευχαριστήσω την οικογένειά μου
που ήταν δίπλα μου. Το όνειρό μου είναι να τελειώσω την Ιατρική
που είναι πολύ δύσκολη και να μείνω στην Ελλάδα, να μην αναγκαστώ
να πάω στο εξωτερικό».

Ο Γιώργος Μπίτσικας - Κανελλόπουλος που πέρασε στη
Σχολή Μηχανολόγων Μηχανικών στο ΕΜΠ τόνισε: «Ηταν μια σχολή
που την ήθελα πολύ, πιστεύω θα μου αρέσει, είμαι πολύ χαρούμενος
και ευτυχισμένος. Την επέλεξα γιατί μου αρέσει το αντικείμενο με το
οποίο ασχολείται αλλά και τα μαθήματα που έχει. Περιμένω πλέον
τη φοιτητική ζωή που είναι πολύ όμορφη».

Η Πηνελόπη Σταματογιαννοπούλου που περνά στο Τμήμα
Διεθνών και Ευρωπαϊκών Σπουδών του Πανεπιστημίου Πειραιά επι-
σήμανε: «Είμαι πολύ ικανοποιημένη γιατί ήταν πρώτη επιλογή μου.
Εύχομαι καλή σταδιοδρομία σε όλους. Επέλεξα τη σχολή για τις
προοπτικές της και κυρίως την προοπτική να φύγεις στο εξωτερικό».

Η Μαρία Λυδιώτη που περνά στη Νομική Θεσσαλονίκης υπο-
γράμμισε: «Ηθελα τη Νομική, ήταν πρώτη μου επιλογή, ήταν το
όνειρό μου. Είμαι πολύ ευχαριστημένη και ευτυχισμένη. Θα επιδιώξω
να τελειώσω αρχικά τη Νομική και να συνεχίσω στην Εγκληματολογία.
Επέλεξα τη σχολή γιατί από μικρή μου άρεσε να υπερασπίζομαι τη
θέση μου, να υπερασπίζομαι το δίκαιο».

Η Κωνσταντίνα Νικολοπούλου που περνά στο Παιδαγωγικό
Αθήνας μας είπε: «Ηταν αυτό που ήθελα, η πρώτη μου επιλογή, γι'
αυτό και είμαι πολύ χαρούμενη. Επέλεξα τη σχολή καθώς με
ενδιέφερε από μικρή λόγω και της μητέρας μου».

O Αντώνης Μυλωνάς που πέρασε στη Σχολή
Μηχανολόγων Μηχανικών του ΑΠΘ επισήμανε:
«Ηταν μέσα στις πρώτες επιλογές μου και είμαι ευ-
χαριστημένος και συγκινημένος. Είναι το αποτέλεσμα
μιας προσπάθειας πολλών ετών. Καλή επιτυχία και
στα άλλα παιδιά».

Ο Ιωάννης Γαλανόπουλος που πέρασε στη
Σχολή Ακτινολογίας - Ραδιολογίας Αθήνας τόνισε:
«Είναι μία από τις επιλογές μου και είμαι πολύ χα-
ρούμενος. Είναι πιστεύω μια σχολή που έχει μέλλον,
γι' αυτό και την επέλεξα. Είμαι αρκετά ικανοποιημένος
και περιμένω τη φοιτητική ζωή που είναι πολύ καλή».

Η Ελένη Λύκου που πέρασε στο Τμήμα Φιλολο-
γίας, Παιδαγωγικής και Ψυχολογίας στην Αθήνα ση-
μείωσε: «Είναι από τις πρώτες επιλογές μου και είμαι
πολύ χαρούμενη γιατί δεν περίμενα ότι θα την πιάσω.
Από πολύ μικρή μου άρεσαν τα φιλολογικά».

Ο Κωνσταντίνος Κατσαρός που πέρασε στη
Γερμανική Φιλολογία Αθηνών επισήμανε: «Αισθάνομαι
αρκετά ωραία, κοιτάζοντας και τις περσινές βάσεις
ήταν κάτι το αναμενόμενο. Η γερμανική γλώσσα
είναι κάτι που μου αρέσει και επίσης είναι μια σχολή
με διάφορες επαγγελματικές δυνατότητες και με ευ-
καιρίες να κάνεις διάφορα πράγματα».

Λύκειο Γαργαλιάνων

Από το Γενικό Λύκειο Γαργαλιάνων, ο Ανα-
στάσιος Σκουτέρης που πέρασε στο Τμήμα
Ιπταμένων (Ικαροι) τόνισε: «Νιώθω ιδιαίτερα ευ-
τυχισμένος που κατάφερα κάτι τέτοιο και ικανο-
ποιημένος, γιατί ανταμείβονται οι κόποι που έχω
κάνει όλα αυτά τα χρόνια. Πάντα ήθελα να περάσω
σε στρατιωτική σχολή και η Ικάρων με είχε προ-
σελκύσει πιο πολύ για την προσφορά προς την
πατρίδα και η επαφή με το αεροπλάνο το μαχητικό,
όπως και η όλη αποστολή των Ενόπλων Δυνάμεων
της Πολεμικής Αεροπορίας».

Ο Χαράλαμπος Κρεκούκιας που πέρασε στο Τμήμα Αξιοποίησης
Φυσικών Πόρων και Γεωργικής Μηχανικής στο Γεωπονικό Αθηνών, μας
είπε: «Ικανοποιημένος είμαι αν και δεν πέρασα στο πρώτο τμήμα που είχα
δηλώσει καθώς ανέβηκαν αρκετά οι βάσεις. Βάσει της προσπάθειάς μου
είμαι ικανοποιημένος, θα πάω στη σχολή για ένα χρόνο και αν δεν μου
αρέσει θα ξαναπροσπαθήσω για το Τμήμα Φυτικής Παραγωγής».

Η Φαίη Γεωργοπούλου που πέρασε στη Νομική Αθήνας ανέφερε:
«Ηταν η πρώτη μου επιλογή και είμαι πολύ χαρούμενη, ενθουσιασμένη
και ικανοποιημένη βλέποντας τους κόπους να ανταμείβονται. Εύχομαι να
τα πάω καλά, να αγωνιστώ για αυτή μου την επιλογή. Επέλεξα τη σχολή
αυτή γιατί έχει κάποιες προοπτικές πέρα από τη δικηγορία, μπορείς να
γίνεις εισαγγελέας, δικαστής, σου ανοίγει και άλλους δρόμους».  

Μαρία Καζάκου 

Γιώργος Μπίτσικας 
- Κανελλόπουλος 

Πηνελόπη 
Σταματογιαννοπούλου Μαρία Λυδιώτη 

Κωνσταντίνα 
Νικολοπούλου 

Αντώνης Μυλωνάς 

Ιωάννης 
Γαλανόπουλος 

Ελένη Λύκου 
Κωνσταντίνος 

Κατσαρός 

Αναστάσιος Σκουτέρης Χαράλαμπος 
Κρεκούκιας 

Φαίη Γεωργοπούλου 
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